
                                                        

 

 

 

Motion till Svenska Ishockeyförbundets årsmöte 2025 

Ökade resurser för utvecklingsverksamhet 

Svensk ishockey har i många avseenden varit framgångsrik i att utveckla lovande ungdomsspelare. Den 
nuvarande modellen bygger på starka föreningar, där en bred verksamhet bidrar till elitutveckling, samt att 
våra elitföreningar tar ett långsiktigt ansvar för svensk ishockeys utveckling. 

Det nuvarande TV-avtalet har inneburit att resurserna till svensk ishockey som helhet aldrig har varit 
större. Trots detta har elitföreningarnas samlade soliditet minskat, och flera föreningar i de två högsta 
serierna står under kontrollår. 

Det senaste decenniets ökande resurser har nästan uteslutande gått till högre spelarlöner. Mycket tyder 
på att den samlade lönekostnaden i SHL inom kort kommer att överstiga en miljard kronor. Under många 
år har det förts diskussioner om införandet av ett lönetak, även om dess juridiska status i en EU-kontext är 
osäker. 

Oavsett frågan om lönetak anser vi att en större andel av elitföreningarnas resurser måste allokeras till 
utvecklingsverksamhet. Vidare finns ett behov av att en större del av resurserna fördelas längre ned i 
seriestrukturen. 

 

Yrkande 

Vi yrkar på att Svenska Ishockeyförbundets (SIF) förbundsstyrelse, i samarbete med ligaföreningarna, ska 
utreda möjligheter att frigöra resurser för utvecklingsverksamhet i elitföreningarna genom att minska 
löneökningstakten i våra högsta ligor, inklusive en genomlysning av frågan om lönetak. 

Vi yrkar också på att SIF:s förbundsstyrelse ges i uppdrag att ta fram förslag för att öka andelen resurser 
som tillfaller föreningar som bedriver ett framgångsrikt utvecklingsarbete. 

 

 

Gotlands Ishockeyförbund  AIK Ishockeyförening 
Stockholms Ishockeyförbund  Almtuna IS 
Upplands Ishockeyförbund  Djurgårdens IF Ishockeyförening 
   SDE Ishockeyförening 
 
 
 
 

 


